
Consignor (托運公司) EXPORT LICENCE NO. S/O NO.

Tel:

Fax: CTC:

Shipper (付貨人)

Tel:

Fax: CTC:

Consignee (收貨人)

Tel:

Fax: CTC:

Notify Party (通知人)

Tel:

Fax: CTC:

Vessel / Voyage No. Port of Loading

HONG KONG / 香港

Port of Discharge Place of Delivery Freight Payable at No. of original(s) B/L required

正本提單交付貨人 口    正本提單交收貨人 口

PORT TO PORT PORT TO DOOR

DOOR TO PORT DOOR TO DOOR

SHIPPER'S SIGNATURE & COMPANY CHOP 

Shippers are respectfully requested to note that NO SPECIAL INSTRUCTION OR CONDITION

can be recognized by the Carrier, unless initialled by the Carrier when issuing the Shipping Order.

ECHO CHAIN SHIPPING LIMITED

Carrier reserves the right to reject any package found not in good order and condition. (Acknowledgement of booking only)

Neither the Carrier nor its Agents, will accept any liability for the consequences of cargo being 

shut out or off loaded.  Carriage of cargo is subject to the terms and condition of the Carrier's 

Bill of Lading and the applicable tariff.

重量貨物名稱

Weight and measurement is required.

SHIPPERS ARE REQUESTED TO READ CAREFULLY

本公司所承擔一切業務是依據本公司之"商業營運條例"而作出承擔．該等條例可向本公司索取參閱．

香港干諾道西141號保栢中心15樓01室

ECHO CHAIN SHIPPING LIMITED

向 盈 船 務 有 限 公 司

香港訂載電話 - 3622 3686  傳真 - 3622 1381

珠海(洪灣港) 口      珠海(西域港) 口      中山(神灣港) 口

中山(中山港) 口      中山(小欖港) 口      江門(高沙港) 口

江門(外海港) 口      佛山(容奇港) 口      佛山(三山港) 口

Description of Goods

櫃貨 / 散貨  訂載表

Measurement (Cbm)

呎碼

Marks & Nos. / CNTR. Nos.

SERVICE CODE

嘜頭標記 / 櫃號

No. of Packages

件數

Gross Weight (Kgs)


